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    michelhouwen@outlook.com  

 

 

 

 

Grutte Steffen seit: 
 

 
 

 

 

“De maitiid is úteinset, 

Sa’n 100 flinters 

 leare op de Frissel no it alfabet”. 

 

 

 



Belangrijke data voor de agenda?  

michelhouwen@outlook.com 

 

Wanneer? Wat? Wie? 
Elke woensdag 

van 9-10 uur 

Sportieve morgen op 

kunstgrasveld bij met MFC  

Fit Foar Froulju 

Elke dinsdag om 

10.30 uur 

 

Sportief Actief Nije Kompe Ouderensoos 

Vr.9 juni  

19.00 uur 

Sponsortoernooi TFS op 

Sportcomplex It Trefpunt met 

live-optreden van Bertus 

Sipma 

vv TFS 

12 juni 

20.00 uur 

Algemene ledenvergadering in 

het MFC 

vv TFS 

 

Verschijningsdata De Barte: 
 

Barte nummer Kopij inleveren Verschijnt 

173 september 1 september 22 september 

174 november 3 november 24 november 

175 januari 2024 5 januari 26 januari 

176 maart 1 maart 22 maart 

 

Van de redactie 

____________________________ 

➢ Kopij  graag inleveren als Word document! 

➢ Prijzen advertenties in de Barte voor 1 seizoen/5 edities:                                  

Stuur ze naar: advertenties@boekensmedia.nl 

 

¼  pagina: €40     1/3  pagina: €50     ½ pagina: €75      1 pagina: € 120 
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Voor het laatste nieuws, de agenda, foto’s, historie 
of wilt u de Barte nog eens nalezen? 

Bezoek dan de site van Plaatselijk Belang! 
www.drachtstercompagnie.frl 

Wilt u zelf iets kwijt op de site?  
Vul dan het aanvraagformulier in op de site of neem contact 
op met de webbeheerder: jan.eijer@gmail.com 

 

 

Plaatselijk Belang 
_________________________________________________________________ 

 
Seppie Voorzitster  

Annie  1e   secretaris  

Anton  Penningmeester Fin. 

Chris   Lid  

Geert Kroeze Lid 

Nieuw lid                                                                                                                                          

Annie van der Mei - Heddema is ons bestuur komen versterken. 

Zij heeft er zin in om voor het dorp iets te kunnen betekenen. 

Heb je ook zin in om voor het dorp klaar te staan, mensen te 

leren kennen, meld je dan aan bij één van onze bestuursleden en 

kom een vergadering bijwonen. 

AED                                                                                       

Het dorp heeft meer mensen nodig die bereid zijn om de AED te 

bedienen. Door elke keer in de Barte de vraag neer te leggen 

komen er elke keer reacties. Heeft u via het werk de cursus 

reanimatie gevolgd meld je aan bij Annie van der Mei  

anniemei@ziggo.nl  

De AED is verplaatst van de voormalige winkel naar It Gebouke 

en er hangt een AED bij het MFC.  

http://www.drachtstercompagnie.info/
mailto:jan.eijer@gmail.com
mailto:anniemei@ziggo.nl


Op 2 plekken in het dorp is verspreiding beter omdat het dorp 

uitgestrekt is. De 2e AED is geschonken door het Plaatselijk 

Belang tijdens de opening van het MFC. 

Subsidie                                                                              

Voor 1 april kan  PB weer subsidie voor het dorp aangevraagd. Er 

zijn een aantal projecten aangevraagd door mensen in het dorp 

maar heb je ook een project of onderdeel daarvan dan kun je dat 

even aangeven via de mail 

anniemei@ziggo.nl en kijken we 

samen of er geld voor vrij wordt 

gemaakt. 

Tijdens de 4 mei herdenking 

hingen de Engelse en de 

Nederlandse vlag halfstok. De 

vlaggenmasten en vlaggen zijn 

door subsidie verkregen en door 

vrijwilligers geplaatst 

Wijkbeheer                            

Het wijkbeheer heeft zitting elke 

woensdagochtend van half 9 tot 9 

uur in het MFC. 

Ga er naar toe als je een vraag of opmerking hebt wat betrekking 

heeft tot het wijkbeheer want samen houden we ons dorp veilig. 

Dorpsvlag De dorpsvlag is te koop bij Anny van der Mei, 

Tsjerkebuorren 7 en kosten 22,50 euro 

Koffieochtend                                                                               

Elke 3e woensdag ochtend is er in het MFC een koffieochtend 

voor het hele dorp. Iedereen is welkom. 

Van 9 tot 11 uur is er gratis koffie en thee. De 2 ochtenden die 

zijn geweest was de opkomst goed. 

 

Plaatselijk Belang   



Wat hangt er bij ons  

aan de muur.  
 

In de laatste Barte  stond er 

een oproep met de vraag: 

 “Wat hangt er bij jou aan 

de muur”.  

Graag willen wij onze 

bijdrage leveren.  

De foto hiernaast is een 

kunstwerk dat door de 
tweede zoon van mijn 

oudste broer is gemaakt. 
Hij was kunstenaar en had 
een atelier in Zoutkamp aan de haven. Het bestaat uit drie lagen 

gelaagd glas waarvan de voorste twee lagen bewerkt zijn met een 
hamer, waardoor er scheuren in komen. Deze scheuren zijn 

opgevuld met een zwarte vloeistof dat door de cohesie werkende 
wet zichzelf in de scheuren heeft getrokken waardoor er een 

tekening ontstaat. Tussen de tweede en derde plaat is gewerkt 
met verf, waardoor er mooie contouren ontstaan.  
Omdat zijn kunst in de stroming van minimalisme viel, heette zijn 

atelier dan ook “Back to Zero”. Daar werkte hij samen met zijn 
vriendin aan diverse opdrachten. Het mooie van minimalisme is, 

zo zei hij, dat de kijker er van alles in kan zien wat hij maar wil. 
Zo zie ik er dan ook de reis naar de eeuwigheid in dat langs vele 
obstakels en belemmeringen zijn einddoel zal vinden. Te komen 

door alle webdraden heen een weg vinden naar het licht.  
 

Inspiratie vond hij op straat en op de plekken waar hij geweest 
was, o.a. zijn tijd in Thailand. 
Dit kunstwerk is zo belangrijk voor ons geworden, omdat er in het 

gezin van mijn broer heel veel gebeurd is.  

5 Jaar terug kwam hun oudste zoon (47 jaar) terug naar 

Nederland om hier het geluk weer te vinden.  



Maar na twee maanden werd hij ziek en bleek alvleesklierkanker 

te hebben. In juni 2018 overleed hij na 7 maanden ziekte. 

Mijn broer kreeg de diagnose Alzheimer en wordt nu opgenomen 

in een verzorgingstehuis. 

Mijn schoonzus kreeg 2.5 jaar geleden bericht van eierstokkanker 

en is nu in het herstel traject.  

De jongste zoon Erwin werd februari ziek dat begon met rugpijn. 
Na twee therapeuten en ziekenhuis onderzoek bleek dat hij 
botkanker te hebben. Na dit bericht stierf hij drie week later op 

51 jarige leeftijd.  

De trieste gebeurtenissen in dit gezin maken voor ons dit 

kunstwerk tot een zeer gewaardeerd object dat niet te vervangen 

is.  

Wilt u weten wat hij allemaal gemaakt heeft, dan kunt u 
informatie vinden op Facebook onder “Back to Zero”. Ook zijn 

vriendin heeft nog een klein, zeer “smûk” atelier in Zoutkamp, 
genaamd “ZK24”. Zeker de moeite waard om dat eens te 

bezoeken als u in de buurt bent.  

Gotse en Pietie Stienstra 

 

Ingezonden 

____________________________________ 

 
Reuma Nederland 

Beste dorpsgenoten, 

Ook dit jaar is er  weer gecollecteerd voor  Reuma Nederland. De 

collecte heeft  € 311,08 opgebracht. Namens Reuma Nederland 

wil ik iedereen die hieraan een bijdrage heeft gegeven, hartelijk 

bedanken.Ook de collectanten, Henny, Hinke, Henny, Fokje, 

Geertje bedankt voor jullie inzet. 

Namens Reuma Nederland, wijkhoofd, Maeike Nijboer  
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Ingezonden 

____________________________________ 
 

Tijdens de jaarlijkse lintjesregen heeft Wout van Vulpen 
een koninklijke onderscheiding gekregen. 
 

Hij werd benoemd tot Ridder in de orde van Oranje Nassau. 
Wout heeft vele jaren met zijn vrouw Ria de varkenshouderij 

gerund aan het einde van de Tsjerkebuorren. 
Hij kreeg de onderscheiding voor zijn vele bestuurlijke 

activiteiten, zoals 

voorzitter 
buurtvereniging 

Weperpolder en lid 
werkgroep vuilstort 
Oosterwolde. 

Ook was Wout ruim 20 
jaar actief bij het 

agrarisch natuur- en 
landschapsbeheer van 

de vereniging Noardlike 
Fryske Wâlden. 
Tevens was hij 

voorzitter van de 
vereniging Agrarisch 

Natuurbeheer Smelne's 
Singellân, 
Lid van raad van 

commissarissen van 
Coöperatie AB Fryslân, 

bestuurslid van Topigs,  
voorzitter van 
standsorganisatie ABTB, 

en lid van de 
jeugdcommissie van vv 

TFS. 
Verder is hij meer dan 10 jaar voorzitter geweest van de 
pastoraatsgroep van de rooms-katholieke parochie in Drachten. 
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Voortgang MFC. 

____________________________________ 
 

Het bestuur van het MFC 

heeft recent een aantal 

mutaties ondergaan.  

Carin van der Mei, als 

vertegenwoordiger van de 

korfbalvereniging en 

Sjoerdtje Leistra, als vertegenwoordiger van Plaatselijk Belang 

hebben het bestuur volgens schema verlaten. Zij zijn vanaf het begin 

bestuurslid geweest van het MFC en daarmee met recht pioniers op 

dit gebied. Alle werk en inzet wat jullie verricht hebben wordt door de 

anderen van het bestuur oprecht gewaardeerd! Ook de achterban 

van het MFC mag blij zijn dat jullie deel hebben genomen aan deze 

klus. Dank en hulde voor jullie allebei!!  

Gelukkig zijn er twee dorpsgenoten bereid gevonden jullie plaatsen 

in het bestuur in te nemen. Hinke de Boer (korfbal) volgt Carin op en 

Geert Kroeze (Plaatselijk Belang) volgt Sjoerdtje op.  Hinke en Geert, 

zeer welkom binnen onze gelederen. We wensen jullie samen met 

ons een goede samenwerking toe. 

Volledigheidshalve samenstelling bestuur MFC: Hinke de Boer, 

vanuit korfbal. Geert Kroeze vanuit PB. Pieter Postma, vanuit 

voetbal, secretaris, Stefan van Meerveld vanuit oude stichting, 

penningmeester. Sietse Wijbenga, voorzitter. 

 

Lopende zaken intern:  

- Afhandeling lekkage in keukenvloer met de verzekeraar.  

- Oplossen zichtbaar maken opbrengst zonnepanelen. Ook binnen 

de school. 

- Hoe lossen we storingen van de apparatuur op, afzuiging en 

verwarming.  



 

- De gemeente is nog in de slag met het ministerie voor de door ons  

  aangevraagde BOSA subsidie. 

- Plannen voor het bouwen van een website  

- De laatste reguliere subsidies lopen binnen.  

- Kantine is voorzien van gordijnen. 

 

Lopende zaken extern:  

- Hek geplaatst door gemeente tussen oefenveld en MFC.  

- School is bezig plein en groenstroken verder in te richten.  

- Verzoek ingediend voor duidelijke bebording vanaf Smidswei  

  naar ‘t Trefpunt.  

- Vlaggenmasten zijn verplaatst. 

- Plannen voor bouw reling tussen terras (achter) en korfbalveld. 

 

Namens het bestuur van “t Trefpunt”, Sietse Wijbenga 

 

 

Jaarverslag Plaatselijk Belang 

Drachtstercompagnie, 2022-2023 
 

De Kromme Wijk 

In de Barte van april 2022 stond een oproep ” Een andere naam 

voor het woonwagenkamp”. PB kreeg een aantal reacties, het is 

geworden de Kromme wijk.   Namens Plaatselijk Belang zijn 

Sjoerdtje en Iepie naar het gemeentehuis geweest en hebben de 

nieuwe bewoners van de Kromme Wijk welkom geheten. Iepie 

heeft iedereen een welkom-attentie overhandigd namens 

Plaatselijk Belang. Er zijn 11 units geplaatst, dit zijn 10 

huurwoningen en 1 koopwoning. De aanleg van de units heeft 

veel vertraging opgeleverd maar wij hopen dat onze nieuwe 

bewoners zich thuis voelen in het dorp 

 



Moederdagontbijt                                                                 

Op 8 mei mochten wij vele Moederdag ontbijtjes verzorgen. De 

ontbijtjes net als alle andere acties was de opbrengst voor het 

nieuwe MFC. Voor de garagesale die wij hadden georganiseerd 

was bijna geen opgave  en is geannuleerd. Kompenije heeft de 

garage en zolder leeg denk ik. 

Snelheid en hondenpoep                                                           

Zo zijn we altijd nog bezig met de snelheid op de Smidswei en de 

hondenpoep klachten. Maar iedereen heeft daar zijn eigen 

verantwoordelijkheid in. Dus snelheid beperken in het dorp en de 

hondenpoep in de zakjes en thuis weggooien.  

Spreekuur                                                                             

Het spreekuur voorafgaand aan de PB vergadering is gestopt 

omdat er geen tot weinig gebruik van werd gemaakt. Het bestuur 

kan nu worden gebeld bij klachten. 

Dorpssubsidie                                                                       

De dorpssubsidie wordt elk jaar aangevraagd, de bloembollen 

zullen in oktober worden geplant aan De Feart.  En de andere 

aanvragen lopen bij de gemeente. De inwoners van het dorp 

mogen de aanvragen en ideeën aandragen bij het bestuur. 

Vrijwilligersavond                                                                                      

Op 28 oktober was er een gezellig avond voor alle vrijwilligers in 

het MFC. Er heeft een verslag in de Barte gestaan. We kijken 

weer naar een gezellige avond uit want zonder al die vrijwilligers 

kan een dorp niet. 

www.opendrachten.nl                                                                     

Open Drachten en de dertien dorpen. Tijdens de sneak preview 

op donderdag 29 september heeft Koen Eekma, concerndirecteur 

gemeente Smallingerland, aan vertegenwoordigers van o.a. de 

plaatselijk belangen van de dertien dorpen van Smallingerland, de 

ondernemersvereniging, Museum Dr8888 en Gastvrij 

Smallingerland, de website www.opendrachten.nl geïntroduceerd. 

http://www.opendrachten.nl/


Een platform waarop de verhalen van Smallingerland worden 

verteld. Dit vond plaats in ons nieuwe MFC It Trefpunt. 

AED                                                                                             

De AED herhalingscursus is weer geweest en het dorp heeft meer 

mensen nodig die bereid zijn om de AED te bedienen. De AED is 

verplaatst van de voormalige winkel naar It Gebouke en er hangt 

een AED bij het MFC. Op 2 plekken in het dorp is verspreiding 

beter omdat het dorp uitgestrekt is. 

Glasvezel                                                                              

Stabiel en snel internet is onmisbaar in deze tijd. We werken veel 

thuis, hebben gamende kinderen, maken gebruik van zorg op 

afstand. Daarbij rekenen we op een stabiele en snelle verbinding. 

Als Dorpsbelang Drachtstercompagnie vinden we dit belangrijk en 

zien we ons dorp graag bruisend en leefbaar. Voor nu maar ook in 

de toekomst. Daarom zijn we blij met de komst van DELTA 

Netwerk. Zij sluiten diegenen die zich hebben aangemeld in 

Drachtstercompagnie graag gratis aan op het glasvezelnetwerk. 

WE hopen op vele aanmeldingen zodat een fitness poule kan 

worden aangelegd bij het MFC. 

Vergaderen PB                                                                   

Verder vergaderen wij 1x per 5 à 6 weken in het MFC.  

Oogstmarkt                                                                            

Er staat in september een oogstmarkt op de agenda, de 

opbrengst is voor het MFC. 

Ouderensoos                                                                                  

Wij zijn om raad gevraagd door de ouderengroep hier in het dorp 

en Sjoerdje en Iepie zijn bij een vergadering aanwezig geweest 

om te brainstormen. 

 

 

 



                                                         

 

            Atalanta 

 

Sinds januari 2023 staat het oude schoolgebouw van de 

Frissel niet meer leeg en dat is vast niet onopgemerkt 

gebleven in Drachtstercompagnie.  

In het gebouw is momenteel nl. een school voor NT2 

onderwijs gevestigd.  
 

De school met de naam Atalanta biedt 
onderwijs voor anderstalige kinderen 
tussen de 6 en 12 jaar en is een onderdeel 
van de taalschool Papilio in Bergum. 
In januari zijn we gestart met 4 groepen 

met ieder 15 leerlingen. Na de voorjaarsvakantie is de vijfde 
groep opgestart en na de meivakantie komt er nog een groep 
bij. Met 6 groepen hebben we dan rond de 90 leerlingen en zijn 
alle ruimtes in gebruik.  
 
De school is er op gericht de kinderen de Nederlandse Taal te 
leren zodat ze in principe na een jaar/anderhalf jaar kunnen 
uitstromen naar het regulier onderwijs in Nederland.  
Daarnaast besteden we veel aandacht aan de sociaal emotionele 
ontwikkeling, het klank- en woordenschatonderwijs en het 
rekenen.  
‘s Middags is er ruimte voor muziek, gymnastiek en de creatieve 
vakken.  



In de pauzes wordt er volop gespeeld. Wat ze graag doen is 
voetbal, maar ook touwtje springen en steppen is een favoriete 
bezigheid.  
 
Iedere schooldag is het tussen 8.15 uur - 8.45 uur  en 14.00 uur 
en 14.15  uur druk bij de school. De leerlingen worden nl. met 
taxibusjes gehaald en gebracht. Vanaf de Crisis Noodopvang 
(CNO) in Drachten worden de leerlingen zelfs met een bus 
vervoerd.  
De kinderen komen uit Drachten en de regio erboven. Van 
Holwert tot Aldtsjerk, van Leek tot Kollum en alles wat daar 
tussen ligt.  
 
De leerlingen komen van oorsprong uit heel verschillende 
landen, o.a. Syrië, Oekraïne, Turkije, Rwanda, Colombia, Egypte. 
Op de wereldkaarten die in school hangen zoeken ze regelmatig 
de vlag op van het moederland.  
Dat kinderen naar Nederland zijn gekomen is in de meeste 
gevallen gerelateerd aan oorlog. Sommige kinderen zijn hier met 
beide ouders, soms met één ouder of soms met een familielid.   
 
De talen die de kinderen spreken is ook heel divers, o.a. Spaans, 
Oekraïens, Arabisch, Koerdisch, Triginya, Russisch en Turks. 
De leerlingen hebben verschillende culturele achtergronden wat 
een verrijking is voor ons als leerkrachten, maar ook voor de 
kinderen onderling.  
 
Als team willen we de kinderen een goede basis bieden, waar ze 
zich veilig voelen en zichzelf mogen en kunnen zijn. Wanneer die 
basis goed is komen ze pas aan leren toe.  
Wanneer ze dan de onderstaande zin kunnen beamen hebben 
we het als team goed gedaan.   



 
Het is fijn om op school te zijn. 

It's nice to be at school. 
Приємно бути в школі. 
Приятно быть в школе. 

Es agradable estar en la escuela. 

ኣብ ቤት ትምህርቲ ምዃን ባህ ዜብል እዩ። 
Okulda olmak güzel. 

Xweş e ku mirov li dibistanê be. 
 

Bij de start van Atlanta is er veel werk verzet om de school in 
te richten. We zoeken echter nog wel spelletjes, leesboeken, 
en speelgoed voor gebruik op het plein. Mocht u nog iets 
hebben liggen, breng het langs op Atalanta. We zijn iedere dag 
tot 16.30 uur aanwezig op school.  
 
Met vriendelijke groet,   Team Atalanta.  

 

 

Ingezonden 

____________________________________ 
 

Zomerpakkettenactie Smallingerland van start!  
  

Evenals vorig jaar organiseert Present Smallingerland een 
zomerpakkettenactie. Gezinnen met kinderen in de 
basisschoolleeftijd die vanwege te weinig financiële middelen deze 

zomer geen mogelijkheid hebben erop uit te trekken, komen in 
aanmerking voor een pakket. In het zomerpakket kunnen 

bijvoorbeeld bonnen voor ijsjes of speelgoed opgenomen zijn. Het 
pakket wordt zoveel mogelijk afgestemd op de wensen en 
behoeften van de ontvangers. Deze worden voor het pakket 

aangemeld door hulpverleners van maatschappelijke 
organisaties.  
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Present Smallingerland coördineert deze actie: hulpverleners en 
samenstellers melden zich tot en met 30 mei aan via de site 

(www.presentsmallingerland.nl) en vervolgens worden hulpvraag 
en aanbod aan elkaar gekoppeld.   

Present Smallingerland wil een brug slaan tussen mensen die iets 

te bieden hebben en mensen die met dat aanbod geholpen 

worden. Deze zomerpakkettenactie is een van de manieren 

waarop de Present Smallingerland uiting geeft aan haar visie om 

een beweging op gang te brengen waarbij steeds meer mensen 

het vanzelfsprekend vinden om naar elkaar om te zien. 

 

Ingezonden 

____________________________________ 
 
Sinds een tijdje hangen er weer 

bijzondere vogelhuisjes in de 
berm tegenover de dierenweide.  

Vorig jaar waren er twee en nu 
vier. Wie ze gemaakt heeft bleek 
een heus mysterie te zijn toen ik 

ze vorig jaar wilde lenen voor het 
dorpsfeest. 

 

Ze zijn gesigneerd door ‘peke’ en ik heb 
uiteindelijk achterhaald wie dat is, en heb 
ze mogen lenen in 

de boom op het 
feestterrein, (ze 

pasten natuurlijk 
heel goed bij het 
thema fout en 

stout) maar ik heb 
wel 

geheimhouding 
moeten beloven! 

 
(naam bekend bij de redactie) 
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http://www.presentsmallingerland.nl/


 

Stichting Oudheidskamer/ 

Histoaryske Kommisje  

Drachtster Kompenije   

                                                        

NLdoet 

Op 11 maart was de 
landelijke NLdoet dag. 
Er hadden zich 2 

vrijwilligers opgegeven 
om bij de Oudheids-

kamer te komen helpen 
met klussen; Emanuel 
Mahary en Petra 

Postma. Mede dankzij 
hun hulp zijn er goede 

vorderingen gemaakt 

met de werkzaamheden.  

vlnr: Emanuel, Appie, Tseard, Marie, Petra en Corrie  

Na het plaatsen van wandpanelen voor de kamers kon er een 
begin worden gemaakt om de dozen uit de opslag uit te pakken 
en de inhoud te sorteren en alles schoon te maken. Een aantal 

vrijwilligers uit ons dorp hebben daarbij geholpen;  

Elly, Geartsje, Marijke en Liefke bedankt voor jullie hulp!  

      



 

SponsorKliks voor  

Stichting Oudheidskamer  

Drachtstercompagnie/HKDK 

 

Met SponsorKliks kan je zelf een financiële bijdrage leveren 

aan Stichting Oudheidskamer Drachtstercompagnie/HKDK, zonder 
dat het jou een cent extra kost! 

 
Bestel online een pizza via Thuisbezorgd en Stichting 
Oudheidskamer Drachtstercompagnie/HKDK  ontvangt hiervoor 

geld in de kas. Ook doen grote webwinkels als Bol, Coolblue, 
Booking en Expedia mee. Een percentage van het aankoopbedrag 

gaat naar Stichting Oudheidskamer Drachtstercompagnie/HKDK. 
En nogmaals, het kost je niets extra! 
 

Wil je Stichting Oudheidskamer 
Drachtstercompagnie/HKDK  ook GRATIS sponsoren? 

Zorg er dan voor dat je voortaan jouw online aankopen doet via 
de Sonsorkliks pagina van Stichting Oudheidskamer 
Drachtstercompagnie/HKDK . Voor jou een kleine moeite, voor 

Stichting Oudheidskamer Drachtstercompagnie/HKDK zijn het 
directe inkomsten. Je kan hiervoor klikken op de banner op onze 

website of rechtstreeks naar www.sponsorkliks.com gaan. Klik 
vervolgens op het logo van de winkel. 
 

Hoe werkt het? 
Heel simpel. Webwinkels betalen een commissie voor elke 

bestelling van een klant die via SponsorKliks.com komt. 
75% van deze commissie storten wij op de bankrekening van 
Stichting Oudheidskamer Drachtstercompagnie/HKDK. Of je nu 

rechtstreeks naar bijvoorbeeld Bol gaat of je gaat via 
SponsorKliks.com naar de site van Bol, je betaalt hetzelfde. 

Alleen in het laatste geval keert Bol ons een commissie uit en 
profiteert Stichting Oudheidskamer Drachtstercompagnie/HKDK 

hier direct van! 
 

https://www.sponsorkliks.com/products/shops.php?club=4511
https://www.sponsorkliks.com/products/shops.php?club=4511
https://www.sponsorkliks.com/products/shops.php?club=4511


Let op: geen commissie op boeken 
In Nederland geldt per wet een vaste boekenprijs, hierdoor mag 

GEEN commissie op boeken worden gegeven. 

 

Je blijft anoniem 
Noch SponsorKliks, noch Stichting Oudheidskamer 

Drachtstercompagnie/HKDK weet wie er iets besteld heeft, je 
hoeft namelijk niet in te loggen. SponsorKliks weet alleen bij 

welke webwinkel iets is besteld, voor welk orderbedrag en dat de 
commissie voor Stichting Oudheidskamer 
Drachtstercompagnie/HKDK is bedoeld. Dat weten ze omdat je 

via een klik op SponsorKliks naar de betreffende webwinkel bent 
gegaan. Omdat SponsorKliks alleen registreert dat er via 

SponsorKliks bij bijvoorbeeld Bol een bestelling is geplaatst en 
niet bekend is wie deze bestelling heeft gedaan, is het uitermate 
belangrijk dat je de bestellingen die je online doet alleen via 

Sponsorkliks laat lopen. Een rechtstreekse bestelling die je bij Bol 
doet, levert Stichting Oudheidskamer Drachtstercompagnie/HKDK 

niets op. 
 

Bezoek de SponsorKlikspagina van Stichting Oudheidskamer 

Drachtstercompagnie/HKDK  

https://www.sponsorkliks.com/products/shops.php?club=12644 

Of op onze eigen website hkdk en klik op de banner. 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.sponsorkliks.com/products/shops.php?club=4511
https://www.sponsorkliks.com/products/shops.php?club=4511
https://www.sponsorkliks.com/products/shops.php?club=12644


Wolkom 

__________________________________  

Op De Kromme Wijk , het woonwagenkamp, zijn nu alle 

chalets, wagens, bewoond! 

In de dagbladen is hier aandacht aan besteed, zoals de moeite die 

het heeft gekost..  Het uithoudingsvermogen van de 

woonwagenliefhebbers, die moesten vechten tegen het 

overheidsbeleid. Want het beleid was jarenlang: integratie of te 

wel: Uitsterfbeleid… dus kleine kampjes en  geen uitbreiding 

staan-plaatsen. In 2017 is dit beleid door het Europese hoger 

gerechtshof geclassificeerd als discriminatie.  

Dit is in het kort, het verslag van Siebe van der Veen. 

 

• Nummer 4. 

Hier wonen Dennis Appelbom en Melissa van 

Rijszen,met dochtertje Diana ( 2jaar). 

Dennis werkt bij BUKO, tijdelijke verkeersmaatregelingen. 

Melissa zit in de schoonmaak.  

Dennis zit nu voor het eerst op een kamp. 

Melissa is geboren in een caravan, haar ouders waren actieve 

reizigers, haar moeder komt uit een Roma familie, Mirosch. 

 

• Nummer 6. 

Siebe  van der Veen woont hier en is ICT-er en 

mechanisch engeneer. Hij zei als kind al: ik kom weer 

op het kamp! 

 

• Nummer 8.  

Hier wonen Priscilla en Kevin Smeding met hun 

dochtertje Beau   ( 1½ jaar). 

Priscilla is geboren in een woonwagen en het was dus 

ook haar grootste wens. Kevin heeft een bouwbedrijf in Drachten 

en volgde de liefde.  



Priscilla werkte in het ziekenhuis en heeft nu een sollicitatie 

lopen. Hun hobby is met de boot het water op. 

 

• Nummer 12. 

Hier woont Bouke Tel. 

Ook een geboren kampbewoner en een oud 

Kompenijster! Bouke is ZZP-er  en als beroep schilder. 

 

• Nummer 14. 

Hier woont Auke Tel. 

Hij is het “broertje” van Bouke.  En dus ook geboren op 

een kamp en nu weer terug in de Kompenije. 

 

• Nummer 16. 

Christiaan Struik. 

In het weekend en in de vakanties zijn de 2 dochters 

bij hem. Christiaan heeft een schildersbedrijf. 

En ook hij is een geboren woonwagenbewoner.  Stond ook eerder 

in de Kompenije. 

 

• Nummer 18. 

Wonen Angelique en Simon Brilstra-Struijk ,  

Angelique werkt bij Specsavers en Simon werkt bij het 

Bewegingscentrum. 

Sven zit in het 4 de jaar, op het Liudger. 

Ook Angelique is een geboren woonwagenbewoonster, en stond 

ook in Kompenije. 

 

• Nummer 20. 

Hier wonen Wiena en Wieberen Struijk. 

Ook Wiena stond al in de Kompenije. 

Ze is oppas oma en het buurten kan hier weer! 

Wieberen heeft het momenteel druk met tuinieren en adviseren!  

 

 

 



• Nummer 24. 

Hier wonen Sharona Struijk en Ferdy Komrij. 

Ferdy is metaalbewerker en komt van oorsprong ook 

van een kamp. Sharona is verkoopmedewerkster in 

make-up. Ferdy staat hier door zijn mooie vriendin. 

Sharona komt uit een woonwagenfamilie. Wat trekt ze zo: Je kunt 

hier gewoon leven!  

 

 

Woont u in Drachtstercompagnie, maar bent u niet genoemd in 

Wolkom? Of weet u iemand die niet is genoemd?  Neem dan 

contact op met Dyke Dijkstra tel: 0629784556 

 

  

       Recept  

Het valt niet mee mensen te vinden die het leuk vinden een 

recept in te leveren… 

Dus we stoppen er mee. Of te wel, ik stop er mee. Het voelt voor 
mij als zeuren…en als ik ergens een hekel aan heb…. 
Maar, als er mensen zijn die toch denken, ik zou het wel leuk 

vinden, neem dan contact met me op! 
Weet dan ook dat ik het ingezonden recept altijd maak. 

Sommige kleine dingen gebruik ik nog steeds, zoals : 
basterdsuiker door de saus bij de macaronie, in het recept van 
Lissie Verbeek…dat heft het zure van de tomaten op, lekker zoet! 

 

 
 

 

 



 

Een nieuwe rubriek?  Een leuke herinnering of 

iets wat net gebeurd is? 

 

Toen ik in Kompenije voor de kleuterklas stond, nu heb ik het 
over de periode 72-85 in de vorige eeuw, lang geleden dus. 
Gaf je nog geen seksuele voorlichting. Nou ja tenzij ik het 

kinderachtig vond om te zeggen: vraag je vader of moeder maar. 
Op school hadden we in de gang een cavia, Pietsje.  

Ik was pas op huisbezoek geweest, men had daar ook cavia’s.  
Wilde ik er niet een nestje bij? Och ja…dat is natuurlijk een hele 
belevenis voor kinderen!  

 
Prompt de volgende ochtend, ik was bezig met het 

bijbelverhaal…horen we gestommel in de gang, de deur zwaait 
open en een jongen van een jaar of veertien steekt zijn hoofd om 
het hoekje en zegt met luide stem “ Ik ha him der by set, juf, dan 

kin er mar dekke!” En weg was hij. 
Perplex kijk ik de kinderen aan, zij  mij… 

Dan een stemmetje: ”Juf wat is dat, dekke?” 
Tja…hoe red ik me hier uit…gelukkig zit het zusje van die jongen 
ook in de klas en ik vraag haar:” Jij weet wel wat het is toch?” 

Tuurlijk zegt ze, “ Dekke is dekke, dan springt het mannetje erop 
en dan krijgen ze jongen!” Deze uitleg bleek voldoende want 

niemand ging er verder op in.  
Na verloop van tijd werd Pietsje dikker.  
Tijdens het hok verschonen mochten  de kinderen om de beurt 

Pietsje vasthouden. Dit moest nu wel voorzichtig legde ik uit, 
absoluut haar niet laten vallen! 

Zegt een kind: “Maar juf, hoe komen die jongen er uit?” 
Ik: “Bij Pietsje haar kontje zit een spleetje en dan moet ze hard 
drukken en dan komen ze daar uit”. 

Bij één kind is pas een baby geboren, grote broer vraagt: “En ús 

Trienke dan?” 

“Krekt lyk” zegt juf dan. 

 



 
Uitvaartvereniging ‘De Laatste Eer’ 
Drachtstercompagnie 
 
Op dinsdag 4 april jl. hadden we onze algemene 
ledenvergadering in café De Kompenije. Helaas 

viel de opkomst tegen. Naast het bestuur waren er 
slechts acht leden aanwezig. Tijdens de 
vergadering werd Pieter Postma herkozen als 

voorzitter van de vereniging. Tevens werd het nieuwe logo van de 
vereniging gepresenteerd. Na de pauze vertelde gastspreker 

Gerda Wesselius uit Stiens over haar werk als afscheidsfotograaf.  
 
Nu de meeste bladeren weer aan de bomen zitten begint ook 

weer het onderhoud op ons kerkhof. De vrijwilligers die 
verantwoordelijk zijn voor het onderhoud zijn Jelke v.d. Vee, 

Melle Sijtsma en Pieter Postma. Verder zorgt Jan Nicolai voor het 
vangen van de mollen. Het onderhoud bestaat uit het maaien van 
het gras, het aanvullen van de graven bij verzakkingen en het 

onderhouden van de paden en het plein rond de klokkenstoel. Het 
onderhoud aan de monumenten zelf moet door eigenaars gedaan 

worden. Dit betreft bijvoorbeeld de schoonmaak, het repareren 
en het recht zetten van de monumenten. Uiteraard zijn er 
bedrijven die hierin gespecialiseerd zijn en u graag willen helpen. 

Daarin kunnen we u adviseren. 
 

Nadere info over onze vereniging is te vinden op onze website 
www.dledrachtstercompagnie.nl  
 

 

Uitvaartvereniging DLE, Drachtstercompagnie 

Uitvaartverzorgsters: Hiltsje van der Brug (tel. 06-10542628) en 
Hinke van der Meulen-Heidinga (tel. 0512-356901) 

Beide zijn dag en nacht bereikbaar. 

 

Namens het bestuur, 
 
Pieter Postma  

 

http://www.dledrachtstercompagnie.nl/


 

 



 

Fûgelwacht 
____________________________________________________ 

 
Maeitiid. 
 

Wa’t om dizze tiid goed om him hinne sjocht moat it mei my iens 
wêze dat de maeitiid yn’t lân is. Griene greiden, kwetterende 

fûgeltjes, protters (spreeuw) mei striekes yn de snaffel, einen dy’t 
it wakker drok mei elkoar hawwe. De earste ljippen (kieviten) ha 

we al sjoen. Ja mear as genôch om je oer te verwûnderjen. 
It besjut ek dat wy as fûgelwacht de hannen út de mouwen 
stutsen hawwe. Alle nestkastjes yn de omkriten fan de Kompenije 

ha we neisjoen. En dat binne in soad. Skjin makke, opknappe, 
fuorthelje en nijen wer ophingje. Wurk genoch en underweis ek 

wat praterije. Dat is ek tige nijsgirrich. Ek leden skilje om noch 
wat hokjes op harren hiem. En fansels binne der ek noch in tal 
helpers dy’t byspringe. Oer helpers sprutsen. We hawwe in pear 

mannen foun dy’t ús struktureel helpe sille mei it underhâld fan it 
ien en oar. We binne tige wiis mei dizze help. 

De ierdswellewâl (oeverzwaluw by de blaue dobbe) is sa goed as 
klear. No ris sjen of de fûgeltjes dizze wâl ta har thús meitsje 
wolle. It hat ús in pear sinten kostte mar dat koenen we betelje. 

Trouwens we ha subsydzje oanfreeche by fjouwer fûnsen. It Durk 
Pultrum fûns hat ús al de earste 500 euro tasein. No sjen wat de 

Rabo, it Iepen Mienskipsfûns en it Geertsma fûns ús opsmitte 
sille. 
Ek de plasdras (by maetskip De Boer op de Goudberch) hat ús 

omtinken. Ferline jier wienen der foar ús begrip aardich wat 
greidefûgels. Sels de skries (grutto) ha we sjoen. Noch net bred. 

Dit jier miskien? Dat der mear fûgels komme stipet ús om hjirmei 
troch te gean. 
 

Ús ledental groeit aardich. Dat komt foaral troch it krewearjen fan 
in tal minsken yn de Rottefalle. Se timmerje der oan de wei út 

namme fan de fûgelwacht en dat docht fortûten. It is net foar 
neat dat we ús feriening “Drachtstercompagnie e.o” neame. Dat 
komt foaral troch de Rottefalle. 

De ledengearkomste fan 17 maart wie wer goed besocht. Neist it 
bestjoer wienen der 27 besikers. Omdat de sprekker dy’t we op it 



each hienen net komme koe ha we wat oars betocht. Sjoukje 
Postma-Kunnen koe ús op ‘e nei mei har natoerfoto’s ferrasse.  

En de film oer de “soarre moarre” polder is der goed ynfallen. 

Yn de kommende Barte hopelik mear nijs oer de ierdswellen, de 

plasdras en de nêstkastjes. We ha dan ús earste ronde fan 

monitoring dien. 

Sietse Wijbenga,          

06-51888930 

 

 

 

 

 

Keninginne fan é Wâlden, gekraagde 
roodstaart, terug uit Afrika. 
 
Het voorjaar is nu echt in volle gang. De gekraagde 

roodstaart, een boerenlandvogeltje, is weer terug in 

Nationaal Landschap Noardlike Fryske Wâlden. Deze soort 

strijkt ieder jaar voor een paar maanden in de houtwallen 

en elzensingels neer om te broeden. De leden van de 

vereniging Noardlike Fryske Wâlden zorgen met de 

uitvoering van het Agrarisch Natuur- en Landschapsbeheer 

(ANLb) voor het behoud van deze landschapselementen. 

De gekraagde roodstaart overwintert in West Afrika in de Sahel. 

De afgelopen 60 jaar is de Sahel niet zo nat geweest als nu. 

Daardoor is er veel groen en leven er veel insecten die als 



voedsel dienen voor de gekraagde roodstaart. Verwacht wordt dat 

de vogels door de overvloed aan eten, in goede conditie 

terugkomen in de Wâlden. De onderzoekers van Altenburg en 

Wymenga, die de komende weken broedvogels gaan tellen, 

hopen dat we de natte winter in Afrika terug gaan zien in het 

aantal broedvogels in de elzensingels en houtwallen.  

Gekraagde roodstaart – Foto: NFW 

 

 

In het gebied tussen Drachten en 

Dokkum zullen een aantal telrondes 

worden gehouden. Dit is in de 

periode april tot en met juni en meet 

het effect van Agrarisch Natuur- en 

Landschapsbeheer. De onderzoekers letten dan vooral op 

zingende en alarmerende vogels wat wijst op een territorium of 

een nest. Naast de landschapselementen worden ook ca. 100 

nestkasten bij Eastermar en Surhuzum onderzocht om te kijken 

hoeveel jonge vogels er zijn. 

Dit voorjaar worden ook de vleermuizen geteld in vaste 

transecten, stukken singel of wal, in de Noardlike Fryske Wâlden. 

De tellingen, voor zowel de broedvogels als de vleermuizen, 

worden gedaan in opdracht van de agrarisch natuurvereniging 

Noardlike Fryske Wâlden 

Onderzoekers in het veld 

Het kan dus zijn dat grondeigenaren de komende periode mensen 

in het veld aantreffen die bezig zijn met dit onderzoek. Voor meer 

informatie kunnen zij contact opnemen met de vereniging 

Noardlike Fryske Wâlden op tel. 0511 – 745200 (tussen 9 en 12 

uur). 



    

Voetbalvereniging T.F.S. 

Drachtstercompagnie  

    Opgericht: 29 februari 1912 
____________________________________________________ 

Met nog een paar wedstrijden te gaan loopt het voetbalseizoen 

alweer ten einde. Uiteraard zijn we druk bezig met het nieuwe 
seizoen. De vereniging is groeiende en dat betekent dat we meer 
veldcapaciteit moeten hebben. We hopen dat dit het komende 

seizoen gaat lukken.  
 

Beide seniorenteams doen momenteel hun best de als doel 
gestelde 20 punten te halen. Met 18 punten en nog drie 
wedstrijden te gaan voor beide teams zou de doelstelling nog 

gehaald kunnen worden. Gezien het verleden mogen we nu echter 
al stellen dat het seizoen geslaagd is en dat we de toekomst op ons 

mooie complex met zijn allen hoopvol tegemoet zien. Bij de jeugd 
maakt de JO13 nog kans op het kampioenschap. Met Tygo Bron als 

trainer zou dit een mooie bekroning van het seizoen zijn.   
 
Het komende seizoen hebben we bij de senioren naast het 1ste en 

2de naast de 45+ wellicht ook een 35+ team. Dit team speelt zijn 
wedstrijden op de vrijdagavond. En wie weet hebben we komend 

seizoen ook weer damesvoetbal. Op initiatief van Jetske Otter zijn 
de dames onlangs bijeen geweest om de mogelijkheden van een 7-
tal te bespreken. Voor de vereniging zou het prachtig zijn dat dit 

initiatief zou slagen.  
Bij de jeugd komt er komend seizoen een JO18 team, de vroegere 

A-junioren. Dit alles onder leiding van clubman Menno Nicolai. We 
hebben komend seizoen zo’n 70 jeugdleden en dat betekent dat we 
naast de JO18 wellicht met een JO7, een JO8, een JO9 en een JO11 

zevental aan de competitie gaan deelnemen. Daarnaast hebben we 
nog de JO14. Deze categorie gaat voor het eerst op een groot veld 

voetballen. Qua aanstelling van trainers, leiders en scheidsrechters 
een hele uitdaging voor ons als vereniging. Troch Freonskip Sterk, 
m.a.w. als we met zijn allen de schouders eronder zetten moet dit 

gaan lukken.  



 
Omdat we als vereniging in de groei zitten hebben we onlangs de 

gemeente gevraagd veld 2 weer speelklaar te maken zodat we na 
de winterstop ook op veld 2 officiële wedstrijden kunnen gaan 

inplannen. Daarnaast is er een commissie binnen de vereniging 
bezig om te kijken wat ons een lichtinstallatie rond veld 2 gaat 

kosten. Dit om er ’s avonds ook te kunnen trainen. Tijdens de 
algemene ledenvergadering op maandag 12 juni a.s. worden deze 
ambitieuze plannen gepresenteerd. 

 
Lid worden van onze voetbalvereniging kan vanaf 4 jaar. 

De 4, 5 en 6-jarigen betalen geen contributie. Meisjes zijn 
ook van harte welkom.  

Nieuwe leden kunnen zich aanmelden middels het invullen 

van het aanmeldformulier op onze website  www.vv-tfs.nl  
Dit onder het “tabblad” LID WORDEN.   

Voor verdere informatie betreffende de v.v. T.F.S kunt u terecht op 
onze website: www.vv-tfs.nl  
 

Pieter Postma (voorzitter v.v. T.F.S.) 
                                                                                     

___________________________________________________________________ 

Afgelopen maart hebben we 

een concert gegeven. 

Gelukkig konden we, na 

enige onzekerheid toch 

weer in het café terecht. 

We kijken terug op een 

mooi concert met een 

informeel karakter. Het 

was, zoals degenen die 

aanwezig waren wel weten, 

een dubbel concert met Looft den Heer uit Garyp. Maar eigenlijk 

kunnen we wel zeggen dat het een trippel concert was want de 

kinderen van het schoolproject mochten ook laten horen wat ze 

van meester Johannes Reijenga hadden geleerd.                       

http://www.vv-tfs.nl/
http://www.vv-tfs.nl/


Ze hebben samen met hem een aantal liedjes gespeeld maar ook 

met het grote korps. Vol enthousiasme werd er gespeeld. Als dit 

de voorbode is van hoe deze kinderen in de toekomst in het korps 

spelen dan belooft dat heel wat moois. Ook werd de bijdrage van 

Garyp op prijs gesteld. Voor de dirigent van Garyp, Erik van de 

Veen, was het bekend terrein omdat hij voorheen voor ons korps 

heeft gestaan. 

Het is misschien wel even leuk om te vertellen hoe zo’n dubbel 

concert tot stand komt.  Er wordt door het bestuur een planning 

gemaakt voor de te geven optredens. De planning bevat het 

begeleiden van kerkdiensten, koffieconcertjes, festival, concours, 

kroegconcert en dus ook een dubbelconcert. Vaak worden de 

connecties van de bestuurs- en korpsleden gebruikt om de 

samenwerking te zoeken met een ander korps. Dit keer had een 

van de bestuursleden het jaar er voor meegedaan met het 

reüniekorps van Looft den Heer uit Garyp, die 125 jaar bestond. 

Daar zag ze leden van haar ‘oude’ club en dat was een goed 

weerzien. Zo ontstond het idee om iets samen te doen. Het 

contact werd gelegd en het idee enthousiast ontvangen en zo 

ontstond de samenwerking. 

Op 4 april werd er door de diaconie een broodmaaltijd 

georganiseerd voor de senioren. Wij hebben met een 7 tal leden 

de muzikale omlijsting verzorgd. “Daar Juicht een toon, daar 

klinkt een stem” en andere paasliederen hebben we samen met 

de aanwezige mensen gespeeld en gezongen. Ook hebben we 

paasliederen als intermezzo ten gehore gebracht. Als dank voor 

de bijdrage mochten we een hapje mee eten en genieten van al 

het lekkers dat op tafel stond. En als klap op de vuurpijl gingen 

we naar huis met heerlijke chocolaatjes. We doen dit soort dingen 

graag. Maar dit jaar werd er wel een wens bij de organisatie 

neergelegd. We wilden wel komen spelen, mits er echte boter op 

tafel zou staan om de boeren te ondersteunen. De organisatie 

bleek bereid om deze wens in te willigen want er stond inderdaad 

echte boter op tafel.      



Als u dit leest hebben we 

dodenherdenking inmiddels 

gehad. Daar hebben we ook 

onze medewerking, zoals 

ieder jaar, aan verleend. 

Onze es-cornet speelde 

daarbij de Last Post. 

Wat nog komt dit seizoen is 

het begeleiden van de 

eredienst op 1e pinksterdag 

en een koffieconcert op 25 

juni na de dienst. Zet deze 

data al vast maar in uw 

agenda. 

We hebben er al eerder aandacht aan besteed maar het lijkt ons 

goed om het nogmaals onder uw aandacht te brengen. Om mooie 

muziek te kunnen blijven maken als brassband  zijn we natuurlijk 

afhankelijk van muzikanten. We zouden er zeker nog wel een 

paar bij kunnen gebruiken. Heeft u of heb jij eerder een 

koperblaasinstrument bespeeld en vindt u / vind jij het spelen in 

de band mooi dan zijn we op zoek naar u / jou. Neem contact op 

met de voorzitter Gosse de Boer of mail naar 

Info@brassbandhalleluja.nl Maar gewoon op donderdagavond 

tussen 19:30 en 21:30 op onze repetitie komen is ook prima. Je 

hoeft geen eigen instrument te hebben om mee te kunnen spelen. 

(melodisch) Slagwerkers zijn ook van harte welkom. 

De kinderen op school hebben in de afgelopen periode 

blaasmuzieklessen gehad en kunnen deze weg vervolgen met 

privé muzieklessen van Johannes Reijgenga. Heeft u uw kind al 

aangemeld? Bent u of jij zelf ook geïnteresseerd in muzieklessen? 

Ook dan kun je contact met ons opnemen en vragen naar de 

mogelijkheden. 

mailto:Info@brassbandhalleluja.nl


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wist u dat muziek maken een positief effect op het brein heeft?  

Emotie, motoriek, geheugen en het taalcentrum worden (tegelijk) 

aangesproken. Deze prikkels zijn erg goed voor de vitaliteit van 

het brein. Muziek maken maakt de mens socialer en prettiger. 

Muziek maken is goed voor de sociale ontwikkeling, zeker als het 

ook nog in groepsverband is. Je leert samen te werken. 

Onderzoek heeft uitgewezen dat langdurig muziekonderwijs een 

positieve invloed heeft op vaardigheden zoals planning, 

zelfbeheersing en concentratievermogen. Een muzikaal brein is 

sneller in staat om in oplossingen te denken. Bij het maken van 

muziek komen er stofjes vrij, endorfine en dopamine waardoor 

we ons prettiger voelen. 

Muziek maken is het mooiste wat er is en iedereen kan het leren. 

Nieuwsgierig naar het hele verhaal? Kijk op onderstaande link. 

https://onlineproduceren.nl/muziek-maken-5-redenen-waarom-

het-zo-goed-voor-je-is/ 

Meld je vandaag nog bij ons aan voor muzieklessen of  kom 

gezellig bij onze brassband spelen. 

https://onlineproduceren.nl/muziek-maken-5-redenen-waarom-het-zo-goed-voor-je-is/
https://onlineproduceren.nl/muziek-maken-5-redenen-waarom-het-zo-goed-voor-je-is/


 

 



Fit & Fun 
 

Ik, Anniek Gribnau van Sportbedrijf Drachten, ga vanaf 11 mei 

beginnen met Fit & Fun in Drachtstercompagnie. Begin van het 

kalenderjaar hebben we dit onder een andere naam gedaan, 

namelijk Fit met Anniek, hier hadden we een mooi groepje 

deelnemers en daarom dat we het nu nog een keer voor de 

zomer organiseren. 

Ook heeft er al een klein stukje in de vorige Barte gestaan, hier 

heb ik een aantal positieve reacties op gehad, en omdat het nu 

echt gaat beginnen hierbij nogmaals een reminder.  

Met vriendelijke groet, 

Anniek Gribnau   -Coach Sport & Bewegen 

  

0512 - 58 36 66      06 - 83 60 95 33 

Reidingweg 6 | 9203 KR Drachten 

  

                 

  

 

Korfbalvereniging TFS 

___________________________________ 
 

De winter ligt achter ons en de veldcompetitie is hervat. De 

komende weken is er weer voldoende te beleven op het sportveld 

in Drachtstercompagnie. Zoals bekend wordt bij de senioren en 

junioren samengewerkt met Wez Handich uit Rottevalle en DOW 

uit Eastermar. Hierdoor zijn er meer teams en kan ieder op zijn 

eigen niveau korfballen. Dit voorjaar spelen de volgende teams in 

Drachtstercompagnie: 

https://www.sportbedrijfdrachten.nl/
https://www.sportbedrijfdrachten.nl/
https://www.facebook.com/sportbedrijfdrachten
https://www.instagram.com/sportbedrijfdrachten/
https://www.linkedin.com/company/sportbedrijf-drachten/
https://twitter.com/sportdrachten


TFS/WH/DOW 1 en 2; thuiswedstrijden op 13 mei, 20 mei en 10 

juni. Deze wedstrijden zijn om 17:30 uur en 19:00 uur. Beide 

teams maken kans op het kampioenschap, dus wellicht is er 

zaterdag 10 juni een kampioensfeest te vieren ! 

Ook TFS 5 (op zaterdag of zondag) en TFS midweek 

(woensdagavond) spelen hun thuiswedstrijden op sportpark ’t 

Trefpunt. De overige seniorenteams (3, 4, 6 en 7) en de A1, A2 

en A3 spelen dit voorjaar in Rottevalle. 

TFS/WH B1, C1 en C2: spelen op zaterdagochtend in 

Drachtstercompagnie.  

TFS D1 , TFS D2, TFS E1, TFS E2 en TFS F1 spelen hun 

thuiswedstrijden op vrijdagavond in Drachtstercompagnie. Voor 

data en tijdstippen verwijzen wij naar onze website of de KNKV 

app. Iedereen is van harte welkom om te komen kijken bij onze 

jeugd en senioren.  

 

 

 

*De korfbalvereniging voor het eerst sinds 
jaren weer een playbackshow heeft 

georganiseerd.  

*De jeugdleden niet allemaal stonden te trappelen om mee te 

doen 

*De deelnemers en het publiek hebben genoten 

*We volgend jaar meer deelnemers verwachten  

*De jury bestond uit superhelden 

*De F-jes van TFS hierbij de eerste prijs in de wacht sleepten 

*TFS weer heeft meegedaan aan de Poiesz-actie 

*Dit het mooie bedrag van 966 euro heeft opgeleverd 



*Alle spaarders en helpers hartelijk worden bedankt 

*De jeugd die heeft geholpen naar het afsluitende feest is 

geweest met optredens van Antoon en Flemming 

*Dit zeer in de smaak viel 

*TFS momenteel meer dan 50 jeugdleden heeft 

*Deze zijn verdeeld over 10 jeugdteams  

*Daar circa 20 jeugdtrainers en coaches bij betrokken zijn 

*Daarnaast nog 8 jeugdscheidsrechters actief zijn 

*Dit allemaal vrijwilligers zijn 

*TFS een kangaroe klup heeft voor kinderen van 3-6 jaar  

*Hier gemiddeld 15 kinderen per keer aan meedoen 

*De kangaroe klup dit seizoen nog twee keer is  

*Dit op woensdag 10 en 24 mei is van 15:30 – 16:30 

*Hier geen kosten aan zijn verbonden   

*Wij uiteraard hopen dat de kangaroe kids doorstromen naar de 

F-jes 

*TFS nu sponsoren de mogelijkheid biedt om reclameborden 

langs het kunstgrasveld te plaatsen 

*De eerste borden binnenkort worden geplaatst 

*De Freonen fan TFS de korfbalclub ook financieel ondersteunen 

*Deze Freonen één keer per jaar bij elkaar komen om te 

beslissen over de besteding van het geld  

*De derde helft dan veel langer duurt dan de vergadering  

*Er met steun van De Freonen en andere sponsoren een digitaal 

scorebord is aangeschaft 

*Er nu gespaard wordt voor dug-outs 



*TFS heel blij is met alle vrijwilligers, sponsoren en jeugdleden 

*Er altijd meer bij kunnen 

*Nadere informatie te krijgen is bij het bestuur of het 

jeugdbestuur 

 

Het bestuur: 

Tobias van der Velde, voorzitter 
 
Monique Postma, secretaris 

 
Carin van der Mei, penningmeester 

 
Marco Postma, wedstrijdsecretariaat en ledenadministratie:  
06 – 1435 6497 

 
Antje van der Heide, sponsorcommissie en vrijwilligers,  

06 – 2928 7237 
 

Hinke Nijboer, MFC 
 

Het jeugdbestuur: 

Jacob van der Heide, voorzitter en coördinator A, B en C,  

06 – 1568 2707 

Jeannette Nijmeijer, secretaris en wedstrijdsecretariaat,  

06 – 2616 4628 

Marcel van der Meulen, coördinator D, E en F,  

06 – 1210 3978. 

Annemiek van der Meulen, kangaroe klup, 06 – 3149 3205  



 

 

   

 



 

 

 


